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Ik wil dicht bij de mensen staan
Vanwege het feit dat we een nieuwe gemeente hebben, 
vind ik het geen enkel probleem dat ik nu raadslid ben. Het 
is een bewuste keuze geweest. Ik wil dicht bij de mensen 
staan. Dat leek me in de rol van wethouder in een gemeente 
in opbouw, heel lastig. Mijn kennis uit het verleden neem ik 
mee en hopelijk kan de fractie en de raad daar haar voordeel 
mee doen. 

Boer én bestuurder
Ik was destijds wethouder naast mijn boerenbedrijf. Dat 
was mogelijk met hulp van mijn broer, mijn jongste dochter 
en af en toe andere hulp. Maar het hield ook in dat ik wel 
eens om vier uur ‘s ochtends begon. En om half acht was ik 
dan op het gemeentehuis. Ik besteed nu ongeveer twintig 
uur per week aan het raadswerk. Ik doe het naast mijn werk 
op de boerderij. Het geeft me ontzettend veel voldoening. Ik 
kan wat voor anderen betekenen. 

De nuance verdwijnt, dat vind ik jammer
Ik merk wel dat mensen in de loop der jaren feller zijn 
geworden. De polarisatie die ik zie in de maatschappij 
vind ik jammer. Vooral op social media vind ik dat mensen 
soms wel erg ongenuanceerd reageren. Ik kom erg graag in 
Lauwersoog en Zoutkamp en spreek graag de vissers daar. 
Ik spreek sowieso graag mensen. Dat geldt ook op social 
media. Mensen waarderen het ook als ik ze een persoonlijk 
bericht stuur. Ik zal niet zo snel publiekelijk reageren maar 
een ‘PB’tje’ verstuur ik wel regelmatig. Er is werkelijk een 
kloof tussen de politiek en de inwoners, en daar moeten 
we hard aan werken vind ik. Het vertrouwen in de overheid 

is echt weg. Die kloof dichten, dat is lastig voor ons als 
raadslid. Het CDA is een bestuurderspartij en zo moeten we 
ons ook manifesteren. Het gevoel van ‘samen’ mis ik in de 
samenleving.

We moeten meer de boer op
Ik zou het heel mooi vinden dat we als gemeenteraad veel 
meer naar buiten treden. In contact zijn met inwoners, 
voetbalclubs, verenigingen enzovoort. Met hen in gesprek 
gaan over hoe we de gemeente samen met elkaar gaan 
vormen. We zijn als raad nog te veel intern gericht. 
We moeten dat gemeentehuis uit. In het voortraject 
voorafgaand aan het besluit in de raadszaal moeten we veel 
meer naar buiten. Daar wil ik mijn steentje aan bijdragen. Op 
die manier wil ik mij inzetten voor de gemeenschap. 

Tot slot
Het raadswerk en het boerenbedrijf vragen veel tijd. Maar 
gelukkig blijft er genoeg tijd over om samen met mijn vrouw 
te genieten van onze kinderen en vijf kleinkinderen.

Dag, mijn naam is Kor Berghuis. Ik ben in 1959 geboren en 
zit al sinds 1990 voor het CDA in de politiek. Dat is inmiddels 
een flinke tijd. Het is mij met de paplepel ingegeven om 
bestuurlijk actief te zijn. Voor mij is dit voor een deel politiek 
geworden, maar ik heb ook in schoolbesturen gezeten. Mijn 
drijfveer is om iets voor anderen te kunnen betekenen. In de 
ruimste zin van het woord overigens. Ieder mens heeft zijn 
talenten en kwaliteiten. En ik probeer als bestuurder iets 
voor de maatschappij te betekenen. Het gaat niet om mij 
maar om het algemeen belang.

Mensen die tussen wal en schip raken
De mensen die het om wat voor reden dan ook wat 
moeilijker hebben wil ik graag een steuntje in de rug kunnen 
geven. Dat kan op verschillende manieren. Mensen die het 
goed gaat, die redden zich wel. Maar juist de mensen die 
tussen wal en schip raken wil ik helpen. Sommige mensen 
komen er maar niet door en worden van het kastje naar 
de muur gestuurd. Juist daar wil ik dan kunnen bijdragen 
aan de oplossing. Ik ben ongeveer negen jaar wethouder 
geweest in De Marne, waar het bereikbaar zijn voor 
inwoners steeds mijn grootste uitdaging is geweest. 

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘Het gaat niet om mij 
maar om het algemeen 
belang’


